

# OPEN MEDIA HUB

Supporting media professionals across the EU Neighbourhood area

<b>STORY NAME:</b>	Being 20: Humanitarian caravan to help rural areas		
<b>COPYRIGHT HOLDER:</b>	Amal El Attaq / OPEN Media Hub		
<b>COPYRIGHT NOTICE:</b>	Ownership of content belongs to LibraBuzz / OPEN Media Hub		
<b>USAGE TERMS:</b>	Share & Adapt - Attribution 4.0 International (CC BY 4.0) <a href="https://creativecommons.org/licenses/by/4.0/">https://creativecommons.org/licenses/by/4.0/</a>		
<b>EDITOR'S NOTES:</b>	N/A		
<b>SOURCE:</b>	<a href="https://www.facebook.com/LibraBuzz/">https://www.facebook.com/LibraBuzz/</a> <b>Open Media Hub</b> – <a href="http://www.openmediahub.com">http://www.openmediahub.com</a> <i>"This production was supported by OPEN Media Hub with funds provided by the European Union"</i>		
<b>LANGUAGE:</b>	Arabic	<b>DURATION:</b>	01:36
<b>JOURNALIST:</b>	Amal El Attaq	<b>EMAIL:</b>	Elattaq1999@gmail.com
<b>SLUGLINE:</b>	Humanitarian caravan in rural areas.		
<b>HEADLINE:</b>	Young activist and volunteer, Abderahman Jamaledine, is doing his best to fight poverty and to help people in the mountainous villages of Morocco by organizing humanitarian caravans which brings aid and support directly to them.		
<b>DATELINE:</b>	Azilal, Morocco - 01/05/2020		
<b>SCRIPT:</b>	1 00:00:01,000 --> 00:00:05,500 Abderrahman Jamaldine, responsible of "Basma" Caravan in its fifth edition  2 00:00:05,500 --> 00:00:7,800 I'm a student at the high school of technical education teachers in Rabat.  3 00:00:7,800 --> 00:00:18,000  I got my baccalaureate degree in mathematics. I started voluntary work at my first year of baccalaureate with an association that was active in my high school in Temara.		

4

00:00:18,000 --> 00:00:28,000

The door's association was opened for me, and I was able to improve my skills in voluntary work and avoid bad behaviors at that age.

5

00:00:28,00 --> 00:00:36,000

(Singing) I say, I hear..

6

00:00:36,500 --> 00:00:48,000

Voluntary work is very important of course, so as to have responsible and conscious youth that fight poverty and improve solidarity in order to a build a good society.

7

00:00:48,500 --> 00:00:50,800

God bless you.

8

00:00:50,800 --> 00:01:03,800

One of the most important difficulties that I encountered me were criticisms coming from family and friends saying voluntary work is just a waste of time, but I insisted to continue doing voluntary work.

9

00:01:04,000 --> 00:01:07,800

Before this day, there were a lot of preparations and we set many goals.

10

00:01:07,800 --> 00:01:13,000

With the approaching time of the humanitarian caravan, I felt frustrated and that I cannot continue.

	<p>11 00:01:13,000 --&gt; 00:01:15,000 However, the feeling that I got when I was coming back was wonderful.</p> <p>12 00:01:15,500 --&gt; 00:01:20,000 And that was after I sent two trucks full of all what people needed.</p> <p>13 00:01:20,000 --&gt; 00:01:26,500 I reached all the goals I set, and I was so happy coming back home with my friends.</p> <p>14 00:01:26,500 --&gt; 00:01:29,500 We had only to accomplish some tasks that we finished these 2 days here.</p>
<b>SHOTLIST:</b>	Wide medium close shots of the character in the village, with children doing activities, preparing himself and his friends for the caravan, in discussion with them. And working.
<b>SCRIPT:</b> (Original language)	<p>1 00:00:01,000 --&gt; 00:00:05,500 عبد الرحمن جمال الدين، مسؤول عن قافلة "البسمة" في نسختها الخامسة</p> <p>2 00:00:05,500 --&gt; 00:00:7,800 أنا طالب بالمدرسة العليا لأساتذة التعليم التقني بالرباط.</p> <p>3 00:00:7,800 --&gt; 00:00:18,000 حصلت على شهادة البكالوريا في شعبة العلوم الرياضية. لقد بدأت العمل الجمعي في السنة الأولى من البكالوريا مع جمعية كانت تنشط بالثانوية التي كنت أدرس بها في مدينة تمارة.</p>

4	00:00:18,000 --> 00:00:28,000 باب الجمعية كان مفتوحا في وجهي، وتمكنت من تحسين مهاراتي في العمل التطوعي وتجنب الطرق المنحرفة في ذلك العمر.
5	00:00:28,00 --> 00:00:36,000 (غناء) أنا أقول ، أنا أسمع..
6	00:00:36,500 --> 00:00:48,000 بالطبع، العمل الجماعي ضروري لبناء شباب مسؤول وواعي يحارب الفقر ويعمل من أجل تحقيق التضامن والتكافل الاجتماعي لبناء مجتمع جيد.
7	00:00:48,500 --> 00:00:50,800 تبارك الله عليكم.
8	00:00:50,800 --> 00:01:03,800 من أهم الصعوبات التي واجهتني كانت تلك الانتقادات من العائلة والأصدقاء التي تقول أن العمل التطوعي هو مجرد مضيعة للوقت ، لكنني أصررت على المواصلة.
9	00:01:04,000 --> 00:01:07,800 قبل هذا اليوم، كانت هناك الكثير من الاستعدادات ووضعنا مجموعة من الأهداف.
10	00:01:07,800 --> 00:01:13,000 مع اقتراب وقت القافلة الإنسانية، شعرت بالإحباط وأني لن أستطيع الاستمرار.
11	00:01:13,000 --> 00:01:15,000 لكن الشعور الذي أحسست به وأنا عائدا كان رائعا.
12	00:01:15,500 --> 00:01:20,000 وكان ذلك بعد أن أرسلت شاحنتين مليئتين بكل ما يحتاجه الناس.
13	00:01:20,000 --> 00:01:26,500 لقد حققت جميع الأهداف التي كنت حددتها، وكنت سعيدا جدا بالعودة إلى المنزل مع أصدقائي.

# OPEN MEDIA HUB

Supporting media professionals across the EU Neighbourhood area

	14 00:01:26,500 --> 00:01:29,500 وكان علينا فقط أن ننجز بعض المهام التي أنهيناها هنا.
<b>CAMERA OPERATOR:</b>	Mohamed Amine Ezzouhri
<b>VIDEO EDITOR:</b>	Amal El Attaq
<b>MUSIC RIGHTS:</b> (If applicable)	